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Vuoden 2021 talousarvio ja vuosien 2021-2024 taloussuunnitelma

468/02.021/2020

KH § 425

Selostus:  Kuntalain (410/2015) 110 §:n mukaan valtuuston on vuoden loppuun
mennessä hyväksyttävä kunnalle seuraavaksi kalenterivuodeksi
talousarvio ottaen huomioon kuntakonsernin talouden vastuut ja
velvoitteet. Taloussuunnitelman hyväksymisen yhteydessä
valtuuston on hyväksyttävä myös taloussuunnitelma kolmeksi tai
useammaksi vuodeksi (suunnitelmakausi). Talousarviovuosi on
taloussuunnitelman ensimmäinen vuosi. Kaupunginvaltuusto on
18.9.2006 § 101 päättänyt, että Savonlinnan kaupungin
taloussuunnitelmakausi on neljä vuotta.

  Talousarvio- ja suunnitelma on laadittava siten, että ne toteuttavat
kuntastrategiaa ja edellytykset kunnan tehtävien hoitamiseen
turvataan. Talousarviossa-  ja suunnitelmassa hyväksytään kunnan
ja kuntakonsernin toiminnan ja talouden tavoitteet.
Taloussuunnitelma on oltava tasapainossa tai ylijäämäinen.

  Kunnan taseeseen kertynyt alijäämä tulee kattaa enintään neljän
vuoden kuluessa tilinpäätöksen vahvistamista seuraavan vuoden
alusta lukien.

  Talousarvioon otetaan tehtävien ja toiminnan tavoitteiden
edellyttämät määrärahat ja tuloarviot sekä siinä osoitetaan, miten
rahoitustarve katetaan. Määräraha ja tuloarvio voidaan ottaa brutto-
tai nettomääräisenä. Talousarviossa- ja suunnitelmassa on
käyttötalous-, tuloslaskelma-, investointi- ja rahoitusosa.

  Kunnan toiminnassa ja taloudessa on noudatettava talousarviota.

  Kaupunginjohtaja on tehnyt talousarvioesityksessään
hallintokuntien/lautakuntien tekemiin talousarvioesityksiin
taloussuunnitelmakaudelle seuraavat muutokset:

Keskushallinto
  Kaupunginhallitus/Hallintopalvelujen toimintamenomäärärahaesitystä

on leikattu 465 000 e.
  Leikkausten jälkeen keskushallinnon talousarvioesitys on 268 000

euroa yli kaupunginhallituksen asettaman laadintaraamin.
  Ylitys selittyy keskushallinnon asiahallinnan, taloushallinnon ja

henkilöstöhallinnon ohjelmien päivityksillä sekä yhdellä 
täytettävällä viralla talouspalveluun, jotka ovat välttämättömiä



palvelutuotannon ylläpitämiseksi.

Sivistystoimi
  Leikkaukset yhteensä 175 040 e, jolloin sivistystoimen

talousarvioesitys vuodelle 2021 on kaupunginhallituksen
asettamassa raamissa. Leikkaus suurelta osin kohdistettu
henkilöstön sijauspalkkauksen määrärahaan. Leikkauksesta
huolimatta on sijaispalkkauksen määrärahat Kj:n esityksessä vuoden
2020 tasoon nähden kasvaneet yli 400 000 euroa.

Tekninen toimi
  Ei muutoksia lautakunnan tekemään esitykseen n. 88 000 e alle

raamin.

  Kaupunginjohtajan talousarvo- ja suunnitelmaesitys 2021 - 2024 on
esityslistaliitteenä A.

Kaupunginjohtajan esitys:
 Kaupunginhallitus esittää, että kaupunginvaltuusto hyväksyy

kaupungin talousarvion vuodelle 2021 ja taloussuunnitelman vuosille
2021 - 2024 esityslistaliitteen A mukaisesti.

Käsittely:  Kaupunginhallitus kuuli asiasta kaupunginjohtajan esittelyn,
talousjohtaja Arja Petriläistä, tekninen johtaja Kari Tikkasta ja vs.
sivistystoimenjohtaja Tuija Kauppista.

  Lisäksi kaupunginhallitus kuuli Sosterin edustajina Panu Peitsaroa,
Jaana Luukkosta, Saara Tavia, Veikko Karvasta, Jorma Hongistoa ja
Maijaterttu Tiaista Sosterin talousarviovalmistelusta.

  Valtuustoryhmien puheenjohtajat Esa Valkonen ja Lea Sairanen
olivat kaupunginhallituksen kokouksessa läsnä tämän asian
käsittelyn aikana.Vihreiden valtuustoryhmän varapuheenjohtaja Tiina
Strandén saapui kokoukseen tämän asian käsittelyn aikana klo
13.20.

  Henkilöstön edustaja, pääluottamusmies Ilkka Kemppainen oli
kokouksessa läsnä tämän asian käsittelyn ajan

Päätös:  Puheenjohtaja totesi, että kaupunginhallitus jatkaa asian käsittelyä
17.11.2020 klo 13.00 alkavassa kokouksessa.

KH § 430

Selostus:  Kaupunginhallitus jatkaa asian käsittelyä.

Kaupunginjohtajan esitys:
  Kaupunginhallitus esittää, että kaupunginvaltuusto hyväksyy

kaupungin talousarvion vuodelle 2021 ja taloussuunnitelman vuosille
2021 - 2024 esityslistaliitteen A mukaisesti.



Käsittely:  Valtuustoryhmien puheenjohtajat Esa Valkonen ja Lea Sairanen  (klo
17.53 saakka) sekä vihr.valt.ryhmän vpj. Tiina Strandén (klo 16.20
saakka) olivat kaupunginhallituksen kokouksessa läsnä tämän asian
käsittelyn aikana.

  Lisäksi Teams-yhteydellä kokouksessa olivat tämän asian käsittelyn
aikana talousjohtaja Arja Petriläinen, tekninen johtaja Kari Tikkanen
(klo 15.25 saakka), vs.sivistystoimenjohtaja Tuija Kauppinen (klo
17.55 saakka) sekä vs. elinkeinojohtaja Jarmo Häkkinen (klo 15.25
saakka).

  Sanna Metsälä saapui kokoukseen tämän asian käsittelyn aikana klo
15.45, jolloin varajäsen Aune Kupiainen poistui kokouksesta.

Käsittely: s. 14-15 Strategiset kärkihankkeet 2021-2024
  Lauri Kosonen esitti, että s. 14-15 poistetaan maininnat

lentoliikenteestä.

  Puheenjohtaja totesi, että Lauri Kososen esitys raukesi
kannattamattomana.

  Aila Makkonen teki Eija Stenbergin kannattaman muutosesityksen:
  "Kevyen liikenteen reitti Laitaatsalmi-Kirkkolahti.
  Hanketta ei tule toteuttaa.
  "Teen muutosesityksen, että tämä hanke poistetaan talousarviosta.

Perusteluna:
  Kaupungissamme on jo nykyisellään oikein hyvät

liikkumismahdollisuudet kevyelle liikenteelle ja Heikinpohjan alueella
voivat jalankulkijat ja pyöräilijät liikkua esteettömästi. On vaikea
löytää mitään syytä reitin tarpeellisuudelle. Jos tämä hanke
toteutetaan, joutuvat kuntalaiset eriarvoiseen asemaan.

  Reitti edellyttäisi merkittäviä rakennustöitä, mm. kalliota pitäisi
lohkoa, eikä se olisi maisemallisesti hyvä asia. Hanke edellyttäisi
portaiden rakentamista, jotka rajoittavat esteetöntä liikkumista. Reitti
kulkisi kerrostalojen välistä, jopa toisen talo makuuhuoneiden
vierestä. Heikinpohjan kerrostalojen asukkaat vastustavat kyseistä
hanketta jyrkästi.

  Pidetään siis nykyiset kevyen liikenteen kulkuväylät hyvässä
kunnossa, silloin jokainen kuntalainen pääsee nauttimaan liikunnan
iloista. Budjetoitavaksi esitetylle summalle löytyy kaupungista
varmasti jokin oikeasti tarpeellinen kohde.  Kevyen liikenteen reitti
Laitaatsalmi-Kirkkolahti ei ole sellainen."

  Puheenjohtaja totesi, että koska oli tehty kaupunginjohtajan
esityksestä poikkeava kannatettu esitys, oli asiassa suoritettava
äänestys.

   Suoritetussa nimenhuutoäänestyksessä kaupunginjohtajan esityksen
puolesta annettiin 7 jaa -ääntä (Kosonen Lauri, Kristiansson



Olli-Pekka, Kukkonen Juha, Kupiainen Aune, Tynkkynen Jonne,
Suomalainen Tuukka ja Torikka Kirsi ) ja Aila Makkosen esityksen
puolesta 4 ei -ääntä (Backman Anja, Puputti Seija, Makkonen Aila ja
Stenberg Eija).

 Päätös:  Puheenjohtaja totesi kaupunginhallituksen hyväksyneen
kaupunginjohtajan esityksen.

Käsittely: Keskushallinto
  120 Kehittämis- ja elinkeinopalvelut s. 57

Kohta 1.8.
  Kaupunginjohtaja muutti esitystään siten, että kohta 1.8. Kriittinen

menestystekijä muutetaan kuulumaan Venäjä- ja kv-yhteistyön
vahvistaminen. Mittarit kohdasta poistetaan "työvoiman rekrytointi
Venäjältä", tavoite 2021 poistetaan "Seutukaupunki-hankkeella
tuetaan rekrytointeja paikallisiin yrityksiin Suomen ulkopuolelta."

  Lauri Kosonen esitti, että "Sivu 57, sarake "tavoite 2021", kohta 1.8:
  Poistetaan kappale "Uuden ENI-ohjelmarahoituskauden

hankevalmisteluiden eteenpäin vieminen Savonlinnan toimijoiden
hankkeisiin sekä vuonna 2019 päivitetyn Kiinan Pekingin Haidianin
alueen yhteistyösopimuksen toimeenpanon eteenpäin vieminen
kärkenä koulutusviennin ja opiskelijamatkailun edistäminen"

  Poistetaan teksti "kehityskäytäväkonseptin käynnistäminen valmis
2024 mennessä", sekä poistetaan kokonaan kappale "Kasvua ja
kehitystä yritysinvestoinneilla- hankkeella haetaan erityisesti
matkailusektorin investoreja Venäjältä"

  Puheenjohtaja totesi, että Lauri Kososen esitys raukesi
kannattamattomana.

Päätös:  Kaupunginhallitus hyväksyi kaupunginjohtajan muutetun esityksen.

Käsittely: s.62 Edunvalvonta

  Kaupunginjohtaja muutti esitystään siten, että kohtaan 1.7.
Strategisten liikenneyhteyksien turvaaminen lisätään  Tavoite
2021

  Alemman tieverkon kunnon seuranta ja vaatimus teiden
korjaamisesta uusilla päällysteillä. Heikko kunto aiheuttaa suuren
riskin käyttäjille. Työmatkaliikenteen, muun asiointiliikenteen ja
teollisuuden raaka-aineen kuljetuksien tulee olla riskitöntä tien
kunnon suhteen. Talvikunnossapidon asianmukainen taso.

  Lauri Kosonen esitti, että poistetaan mittareista lentoliikenteen
matkustajamäärän kasvu, sekä poistetaan tavoitteista maininta



lentoliikenteestä.
  Puheenjohtaja totesi, että Lauri Kososen esitys raukesi

kannattamattomana.

  Seija Puputti esitti, että sivu 62, 1.7 lisätään itäratahankkeeseen
osallistuminen.

  Puheenjohtaja totesi, että Seija Puputin esitys raukesi
kannattamattomana.

Päätös:  Kaupunginhallitus hyväksyi kaupunginjohtajan muutetun esityksen.

Käsittely:  Sivistystoimi
  360 Vapaa-aikapalvelut

s. 84
  Anja Backman esitti Olli-Pekka Kristianssonin ja Seija Puputin

kannattamana, että
  5.2  tavoite 2021 lisätään
  Jalkautuvan nuorisotyön vahvistaminen ja vakiinnuttaminen ja

matkailuauton käyttöön otto.
  Kate sivu 155, 8804 toimitilapalv, rakennukset 8705 uusi

keskuskeittiö 35 000€

  Puheenjohtaja totesi, että koska oli tehty kaupunginjohtajan
esityksestä poikkeava kannatettu esitys, oli asiassa suoritettava
äänestys.

   Suoritetussa nimenhuutoäänestyksessä kaupunginjohtajan esityksen
puolesta annettiin 0 jaa -ääntä ja Anja Backmanin esityksen puolesta
10 ei -ääntä (Backman Anja, Kosonen Lauri, Kristiansson Olli-Pekka,
Kupiainen Aune, Tynkkynen Jonne, Puputti Seija, Makkonen Aila,
Stenberg Eija, Suomalainen Tuukka ja Torikka Kirsi), Juha Kukkonen
äänesti tyhjää.

 Päätös:  Puheenjohtaja totesi kaupunginhallituksen hyväksyneen Anja
Backmanin esityksen.

340 Muu koulutus
  Esteellisinä kokouksesta poistuivat Tuukka Suomalainen ja

Anna-Kristiina Mikkonen (HallL 28 § 1 m. 5 k).

Käsittely:  Tekninen toimiala
Palvelusuunnitelman kuvaus s. 88

  Kaupunginjohtaja täydensi esitystään siten, että teknisen toimialan
palvelusuunnitelman kuvaukseen tekniselle toimialalle lisätään

  "Kiinteistöjen jätevesiratkaisut on pystyttävä tekemään koko
kaupungin alueella voimassa olevien ympäristönsuojelumääräysten



mukaan riippumatta kaavasta".
  Sama lisäys tehdään kohtaan 450 Ympäristösuojelupalvelut s.110.

Päätös:  Kaupunginhallitus hyväksyi kaupunginjohtajan täydennetyn
esityksen.

Käsittely:  Tekninen toimiala
  400 Hallintopalvelut, s. 89

  Kaupunginjohtaja täydensi esitystään siten, että Tavoite 2021", kohta
5. kaupungin asukkaat:

  Lisätään teksti "Paikallisliikenteen aikataulujen löydettävyyden
kehittäminen sillä tavalla, että yleisimmät reitinhakuohjelmat kuten
Google Maps löytää ajantasaiset bussiaikataulut. Tämä lisää
kaupungin ja joukkoliikenteen vetovoimaa niin matkailijoiden kuin
asukkaiden keskuudessa."

Päätös:  Kaupunginhallitus hyväksyi kaupunginjohtajan täydennetyn
esityksen.

Käsittely:  Tekninen toimiala
  410 Kunnallistekniset palvelut

  Lauri Kosonen esitti, että Sivu 95, sarake "tavoite 2021", Puistot,
leikkikentät ja uimarannat:

  Lisätään teksti "Koirapuistojen määrää kasvatetaan kaupunkilaisten
toiveiden pohjalta."

  Puheenjohtaja totesi, että Lauri Kososen esitys raukesi
kannattamattomana.

Päätös:  Kaupunginhallitus hyväksyi kaupunginjohtajan esityksen.

Käsittely:  Eija Stenberg teki seuraavan muutosesityksen:
  Kohtaan
  Tekninen toimiala
  410 Kunnallistekniset palvelut
  Strategiset ja toiminnalliset tavoitteet

  5.1 Tavoite 2021
  Rakennetaan Mertakadun ja Kämmekänkadun risteyksestä

Kangasvuokontielle kevyenliikenteen väylä pidennetyllä
porrasaskelmilla kaiteen kanssa.

  Perustelu.
  Alueella asuu runsaasti lapsia, kouluikäisiä, työssäkäyviä, vanhuksia

sekä Vaalijalan kuntayhtymän vuokraamassa talossa asuu erityistä



tukea tarvitsevia henkilöitä. Alueella liikkuu myös Touhulan
päiväkodin lapset, kun menevät läheiselle leikkikentällä.

  Pidennetyllä askelma vanhempien ihmisten on helpompi, koska
samalla askelmalla voi ottaa levähdys askeleen.

  Alueelle ei talviaikaan ole turvallista kulkuyhteyttä, koska jalkaisin
liikkujat joutuvat kulkemaan kapealla Kämmekänkadun ajoradalla.
Liikenteen  turvallisuuden parantaminen.

  Kohtaan
  Tekninen toimiala
  410 Kunnallistekniset palvelut
  Strategiset ja toiminnalliset tavoitteet

  5.1 Tavoite 2021
  Rakennetaan Tyyneläntieltä Vienankadulle kevyenliikenteen väylä

pidennetyllä porrasaskelmalla kaiteen kanssa. Liikenteen
turvallisuuden parantaminen.

  Perustelu
  Alueen asukkaat käyttää kevyenliikenteen väylää koulu-, kauppa-,

työmatkoihin.

  Kate: 40 000 euroa kohteesta Kirkkolahti- Laitaatsilta kohteesta.

  Puheenjohtaja totesi, että Eija Stenbergin esitys raukesi
kannattamattomana.

Päätös:  Kaupunginhallitus hyväksyi kaupunginjohtajan esityksen.

Käsittely:  Tekninen toimiala
  420 Maankäyttöpalvelut

  Kaupunginjohtaja täydensi esitystään siten, että Sivu 98 420
Maankäyttöpalvelut

  Loma-asuntojen käyttötarkoituksen muutoksia vakituiseksi
asuinrakennuksiksi edistetään siten, että hinnoitellaan lupamaksu
100 euroa/lupa  ajalle 1.1. 2021 - 31.12.2022. Mahdollisuutta
markkinoidaan aktiivisesti yhteistyössä hankkeiden kanssa.

  Lauri Kosonen esitti Seija Puputin kannattamana, että Sivu 99,
sarake "tavoite 2021", 3. Ympärivuotinen matkailu-, kulttuuri- ja
tapahtumakaupunki: Lisätään teksti: "Nostetaan Savonlinnan
metsäluonto vetovoimatekijäksi. Lisätään suojellun metsän pinta-alaa
ja luovutaan mahdollisuuksien mukaan avohakkuista."

  Puheenjohtaja totesi, että koska oli tehty kaupunginjohtajan
esityksestä poikkeava kannatettu esitys, oli asiassa suoritettava
äänestys.



   Suoritetussa nimenhuutoäänestyksessä kaupunginjohtajan esityksen
puolesta annettiin 9 jaa -ääntä (Backman Anja, Kristiansson
Olli-Pekka, Kukkonen Juha, Kupiainen Aune, Tynkkynen Jonne,
Makkonen Aila, Stenberg Eija, Suomalainen Tuukka, Torikka Kirsi )
ja Lauri Kososen esityksen puolesta 2 ei -ääntä (Kosonen Lauri ja
Puputti Seija).

 Päätös:  Puheenjohtaja totesi kaupunginhallituksen hyväksyneen
kaupunginjohtajan täydennetyn esityksen.

Käsittely:  Tekninen toimiala
  430 Toimitilapalvelut  s. 103

  Kaupunginjohtaja muutti esitystään siten, että s. 103 poistetaan teksti
"Joudutaan käyttämään esim. määräaikaisia työntekijöitä useina
vuosina peräkkäin, kun palveluverkko muuttuu."

Päätös:  Kaupunginhallitus hyväksyi kaupunginjohtajan muutetun esityksen.

Käsittely:  Avustukset
Kaupunginjohtaja muutti esitystään siten, että kohtaan 2009
Avustukset, sosiaali- ja terveystoiminta lisätään 20 000 euroa.

Päätös:  Kaupunginhallitus hyväksyi kaupunginjohtajan muutetun esityksen.

Käsittely:  Investointiosa

8190 Osakkeet ja osuudet
  Seija Puputti esitti, että Sivu 117 8190 Osakkeet ja osuudet, 8109

osakkeet ja osuudet vähennetään 3 miljoonaa.

  Puheenjohtaja totesi, että Seija Puputin esitys raukesi
kannattamattomana.

Päätös:  Kaupunginhallitus hyväksyi kaupunginjohtajan esityksen.

Käsittely:  8304 Opetus- ja kalustohankinnat, perusopetus
  Sanna Metsälä poistui esteellisenä kokouksesta tämän asian

käsittelykohdan ja päätöksenteon ajaksi  (HallL 28 § 1 m. 3 k).

8313 Kuntoradat ja ladut
  Olli-Pekka Kristiansson esitti Eija Stenbergin ja Lauri Kososen

kannattamana, että investointiosaan 8313 lisätään Kuntoportaat
Talvisaloon 20.000e, katteena 8705 Keskuskeittiö.

  Puheenjohtaja totesi, että koska oli tehty kaupunginjohtajan



esityksestä poikkeava kannatettu esitys, oli asiassa suoritettava
äänestys.

   Suoritetussa nimenhuutoäänestyksessä kaupunginjohtajan esityksen
puolesta annettiin 0 jaa -ääntä ja Olli-Pekka Kristianssonin esityksen
puolesta 10 ei -ääntä (Backman Anja, Kosonen Lauri, Kristiansson
Olli-Pekka, Metsälä Sanna, Tynkkynen Jonne, Puputti Seija,
Makkonen Aila, Stenberg Eija, Suomalainen Tuukka ja Torikka Kirsi),
Juha Kukkonen äänesti tyhjää.

 Päätös:  Puheenjohtaja totesi kaupunginhallituksen hyväksyneen Olli-Pekka
Kristianssonin esityksen.

Käsittely:  8328 Jalkapallohalli Tanhuvaara
  Tämän asiankohdan käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi esteellisinä

kokouksesta poistuivat kaupunginjohtaja Janne Laine, pj. Kirsi
Torikka, jäsenet Anja Backman ja Sanna Metsälä (HallL 28 § 1 m. 5
k) sekä vs. sivistystoimenjohtaja Tuija Kauppinen (HallL 28 § 1 m. 1
k).

  Esittelijänä toimi hallintojohtaja-kaupunginlakimies ja
puheenjohtajana kaupunginhallituksen I vpj Eija Stenberg.

8850 Kallislahden koulu
Tämän asiankohdan käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi esteellisenä
kokouksesta poistui Olli-Pekka Kristiansson (HallL 28 § 1 m. 4 k).

8867 Kuninkaankartanonmäki
    Tämän asiankohdan käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi esteellisenä

kokouksesta poistui Sanna Metsälä (HallL 28 § 1 m. 4 k).

  8680 Teoll.puurak./tekn.test.labora
  Tämän asiankohdan käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi esteellisinä

kokouksesta poistuivat pj. Kirsi Torikka ja jäsen Olli-Pekka
Kristiansson  (HallL 28 § 1 m. 5 k).

  Puheenjohtajana kaupunginhallituksen I vpj Eija Stenberg.

Käsittely:  8683 Louhen koulu, Kerimäki
  Seija Puputti esitti, että poistetaan v2022 500,000€ ja v.2023

500,000€

  Puheenjohtaja totesi, että Seija Puputin esitys raukesi
kannattamattomana.

Päätös:  Kaupunginhallitus hyväksyi kaupunginjohtajan esityksen.

Käsittely:  8871 Äkkiväärä
  Kaupunginjohtaja täydensi esitystään siten, että lisätään teksti



"Selvitetään tulevaisuuden toimintamallia liittyen kasvaviin
etätyömahdollisuuksiin"

Päätös:  Kaupunginhallitus hyväksyi kaupunginjohtajan täydennetyn
esityksen.

Käsittely:  Leasingrahoitus
  Esteellisenä kokouksesta poistui valtuuston I vpj. Reima Härkönen

(HallL 28 § 1 m. 7 k).

Käsittely:  Konserniosien tiedot

  Savonlinnan Vuokratalot Oy:  
  Esteellisenä kokouksesta poistui Seija Puputti (HallL 28 § 1 m. 5 k).

  Savonlinnan Sateliittipuisto I:
  Esteellisinä kokouksesta poistuivat Lauri Kosonen ja Jonne

Tynkkynen (HallL 28 § 1 m. 5 k).

  Punkaharjun Lämpö Oy:
  Esteellisenä kokouksesta poistui Eija Stenberg  (HallL 28 § 1 m. 5

k).

  Savonlinnan Hankekehitys Oy:
  Esteellisenä kokouksesta poistui Seija Puputti (HallL 28 § 1 m. 5 k).

  Savonlinnan Jäähalli Oy:
  Esteellisenä kokouksesta poistui Anja Backman ja Pekka Turunen

(HallL 28 § 1 m. 5 k).
Päätös:  Kaupunginhallitus hyväksyi kaupunginjohtajan esitykset, 

esityslistaliite A, edellä olevin kaupunginhallituksen päätöksin

Toimenpiteet: Kaupunginvaltuusto
KV § 79

Selostus: Pöytäkirjaliite B: Kaupunginhallituksen kaupungin talousarvion
vuodelle 2021 ja taloussuunnitelman vuosille 2021 - 2024

  Kaupunginhallitus on 9.12.2020 § 484 täydentänyt
talousarvioesitystä:

  Kaupunginhallitus päättää esittää kaupunginvaltuustolle, että vuoden
2021 talousarvioesityksen teksti muutetaan talousarviokirjan kohtien

  - Tekninen toimiala; Palvelusuunnitelman kuvaus ja
  - 450 Ympäristösuojelupalvelut; osalta kuulumaan seuraavasti:

  "Selvitetään mahdollisuudet ja laaditaan mahdollinen suunnitelma
sille, pystytäänkö jätevesiratkaisut tekemään koko kaupungin



alueella yhdenmukaisesti ympäristösuojelumääräysten mukaisesti.
Samassa yhteydessä tarkastellaan kaavamääräysten
yhtenäistämismahdollisuuksia"

  "Eri kaavoihin voidaan myöntää ja on myönnettykin kaavakohtaisia
poikkeamislupia kaavoituspäällikön toimesta, esimerkiksi jätevesien
käsittelyn osalta. Asia ratkeaisi parhaiten siten, että rakennus- ja
ympäristönsuojelulautakunta antaisi tulkintaohjeen, jotta
poikkeamislupaa tulisi soveltaa kiinteistökohtaisissa luvituksissa."

Kaupunginhallituksen esitys:
  Kaupunginvaltuusto hyväksyy kaupungin talousarvion vuodelle 2021

ja taloussuunnitelman vuosille 2021 - 2024 pöytäkirjaliite B
mukaisesti.

  Lisäksi kaupunginvaltuusto päättää, että vuoden 2021 talousarvion
teksti muutetaan talousarviokirjan kohtien

  - Tekninen toimiala; Palvelusuunnitelman kuvaus ja
  - 450 Ympäristösuojelupalvelut; osalta kuulumaan seuraavasti:

  "Selvitetään mahdollisuudet ja laaditaan mahdollinen suunnitelma
sille, pystytäänkö jätevesiratkaisut tekemään koko kaupungin
alueella yhdenmukaisesti ympäristösuojelumääräysten mukaisesti.
Samassa yhteydessä tarkastellaan kaavamääräysten
yhtenäistämismahdollisuuksia.

  Eri kaavoihin voidaan myöntää ja on myönnettykin kaavakohtaisia
poikkeamislupia kaavoituspäällikön toimesta, esimerkiksi jätevesien
käsittelyn osalta. Asia ratkeaisi parhaiten siten, että rakennus- ja
ympäristönsuojelulautakunta antaisi tulkintaohjeen, jotta
poikkeamislupaa tulisi soveltaa kiinteistökohtaisissa luvituksissa."

Käsittely:  Kaupunginvaltuusto hyväksyi yksimielisesti, että
kaupunginhallituksen esitys vuoden 2021 talousarvion teksti
muutetaan talousarviokirjan kohtien

  - Tekninen toimiala; Palvelusuunnitelman kuvaus ja
  - 450 Ympäristösuojelupalvelut; osalta kuulumaan seuraavasti:
  "Selvitetään mahdollisuudet ja laaditaan mahdollinen suunnitelma

sille, pystytäänkö jätevesiratkaisut tekemään koko kaupungin
alueella yhdenmukaisesti ympäristösuojelumääräysten mukaisesti.
Samassa yhteydessä tarkastellaan kaavamääräysten
yhtenäistämismahdollisuuksia.

  Eri kaavoihin on kaavoituspäällikön toimesta annettu yleislausuntoja
kaavamääräyksistä poikkeamisesta, esimerkiksi jätevesien käsittelyn
osalta. Yleislausuntojen periaatteena on ollut kaupungin voimassa
olevat rakennusjärjestys ja ympäristönsuojelumääräykset. Asia
ratkeaisi parhaiten siten, että rakennus- ja
ympäristönsuojelulautakunta antaisi tulkintaohjeen, jotta
poikkeamisten soveltamisohjetta tulisi soveltaa kiinteistökohtaisissa
luvituksissa."



Käsittely:  s.14 Strategiset kärkihankkeet
Valtuutettu Aila Makkonen teki seuraavan Lea Sairasen, Karoliina
Helanderin, Eija Stenbergin, Olli Sirosen, Esa Valkosen, Jouni
Matilaisen, Erkki Pennasen, Tuomas Loikkasen ja Seija Puputin
kannattaman muutosesityksen:
" STRATEGISET KÄRKIHANKKEET 2021 – 2024  s.14

  Kevyen liikenteen reitti Laitaatsalmi-Kirkkolahti.
Kunnallistekniset palvelut s. 95
Investoinnit s.130
8500 liikenneväylät
8543 kev.liik.reitti Laitaatsalmi-Kirkkolahti.

Teen muutosesityksen, että tämä hanke poistetaan kokonaan
talousarviosta. 
Perusteluna:
Kaupungissamme on jo nykyisellään oikein hyvät
liikkumismahdollisuudet kevyelle liikenteelle.
Heikinpohjan alueella voivat jalankulkijat ja pyöräilijät liikkua
esteettömästi nytkin, ilman suunniteltua kevyenliikenteen reittiä. On
vaikea löytää mitään syitä reitin tarpeellisuudelle.
Jos tämä hanke toteutetaan, joutuvat kuntalaiset eriarvoiseen
asemaan, liikkuminen ja asukasviihtyvyys huomioiden.
As Oy Kaukaantie 1:n ja As Oy Heikinpohjantie 32 kannanotto.
Taloyhtiöitten hallitukset ja osakkeenomistajat pitävät rantaraitin
rakentamista epäoikeudenmukaisena hankkeena niin taloyhtiöiden,
kuin myös alueen kannalta.
Heikinpohjassa sijaitseva uimaranta pilaantuisi maisemallisesti,
eikä se olisi enää myöskään turvallinen. Kevyenliikenteen reitti
kulkisi uimarannan hietikon poikki, huoltorakennuksen ja rannan
välistä. Tämä olisi erittäin ikävää, kun kyseessä on  kaupungin
suosittu uimaranta.
Samoin reitti tulee pilaamaan rantametsikön, Heikinpohjan
urheilukentästä Kaukaantielle päin.
Mikäli hanke toteutetaan suunnitellusti, se aiheuttaa
pyöräliikenteen tulemisen Kaukaantien tonttialueen rajalle, häiriten
taloyhtiön piharauhaa.
Jo tälläkin hetkellä Kaukaantien taloyhtiö on joutunut kieltokyltein
kieltämään tontin läpi kulkemisen. Kyseessä on taloyhtiön oma
tontti.
Heikinpohjantie 32 kohdalla kevyenliikenteen reitti menisi talon
varaston takaa, tontin rajan tuntumasta. Kapean tontin vuoksi reitti
tulisi häiritsevän lähelle taloa. Kyseessä on taloyhtiön oma tontti.
Reitti edellyttäisi merkittäviä rakennustöitä, mm. kalliota pitäisi
lohkoa, eikä se olisi maisemallisesti hyvä asia. Hanke edellyttäisi
portaiden rakentamista, jotka rajoittavat esteetöntä liikkumista.
Reitti kulkisi kerrostalon makuuhuoneiden ja saunan parvekkeiden
vierestä, jolloin asumisviihtyvyys kärsii todella paljon.



Katsomme hankkeen täysin tarpeettomaksi kaupungin varojen
tuhlaamiseksi, tälläkin hetkellä Heikinpohjassa on kevyenliikenteen
väylä, jolla kuntalaiset voivat liikkua esteettömästi.
Kerrostalojen asukkaat vastustavat kyseistä hanketta jyrkästi.
Pidetään siis nykyiset kevyenliikenteen kulkuväylät hyvässä
kunnossa, silloin jokainen kuntalainen pääsee nauttimaan liikunnan
iloista ja asumisen viihtyvyydestä.
Budjetoitavaksi esitetylle summalle löytyy kaupungista varmasti
jokin oikeasti tarpeellinen kohde.  Kevyen liikenteen reitti
Laitaatsalmi-Kirkkolahti ei ole sellainen."

  Kun oli tehty kaupunginhallituksen esityksestä poikkeava 
  kannatettu esitys, oli suoritettava äänestys. Suoritetussa 
  nimenhuutoäänestyksessä kaupunginhallituksen esityksen 
  puolesta annettiin 16 jaa -ääntä ja Aila Makkosen esityksen 
  puolesta 34 ei-ääntä yhden valtuutetun äänestäessä tyhjää.

Päätös:  Puheenjohtaja totesi kaupunginvaltuuston hyväksyneen 
  Aila Makkosen esityksen.

  Äänestysluettelo ja Aila Makkosen esitys liitetään pöytäkirjaan.

Käsittely:  Keskushallinto
  120 Kehittämis- ja elinkeinopalvelut s. 60

Valtuutettu Tiina Strandén teki Merja Mustosen kannattaman
esityksen, että "Poisto lauseen loppuun, kohtaan Koulutusvienti  7.2.
(s. 60) siten, että lause kuuluu:

  Vuonna 2019 päivitetyn Kiinan Pekingin Haidianin alueen
yhteistyösopimuksen toimeenpanon eteenpäinvieminen kärkenä
koulutusviennin ja opiskelijamatkailun edistäminen."

  Kun oli tehty kaupunginhallituksen esityksestä poikkeava kannatettu
esitys, oli suoritettava äänestys. Suoritetussa
nimenhuutoäänestyksessä kaupunginhallituksen esityksen puolesta
annettiin 26 jaa -ääntä ja Tiina Strandénin esityksen puolesta 25
ei-ääntä.

Päätös:  Puheenjohtaja totesi kaupunginvaltuuston hyväksyneen
kaupunginhallituksen esityksen.

  Äänestysluettelo liitetään pöytäkirjaan.

Käsittely:  s.62

Valtuutettu Lauri Kosonen teki Merja Mustosen ja Jussi Koposen
kannattaman muutosesityksen:



Esitän, että kohdan 1.7 Strategisten liikenneyhteyksien turvaaminen,
tavoitteisiin 2021 lisätään “Pyritään kompensoimaan lentoliikenteestä
koituvat päästöt”

Päätös:  Kaupunginvaltuusto hyväksyi yksimielisesti Lauri Kososen esityksen.

Käsittely:  Keskushallinto
  190 Sosiaali- ja terveystoiminta
  Valtuutettu Eija Stenberg teki Aune Kupiaisen, Seija Puputin, Lea

Sairasen, Esa Valkosen, Tiina Strandénin ja Aila Makkosen
kannattaman esityksen:

  "Kaupunginvaltuusto palauttaa sosiaali- ja terveystoimintojen osalta
asian uudelleen valmisteluun kaupunginhallitukselle. 

  Kaupunginhallituksen esittämään talousarvioon on tullut Itä-Savon
sairaanhoitopiirin ostopalveluitten vähentäminen ja sairaanhoitopiirille
säästötavoite yhteensä 8 miljoonan euron edestä pienentää
Savonlinnan kaupungin kuntalaskutusta. 

  Nyt on selvää, että tällä esityksellä emme voi turvata kuntalaisten
subjektiivisen oikeuden tuomaa terveydenhuollon palveluiden
saatavuutta kaikilta osin. Sairaanhoitopiirin kohdalla säästöt
tarkoittavat n.300 henkilön irtisanomista / henkilötyövuoden
vähentämistä.Talouden suhteen on tuotava päättäjille 

  oikeat tiedot päätöksentekoa varten ja myös  niiden tuomat
kokonaisvaikutukset. Itä-Savon sairaanhoitopiirille asetetut
säästötavoitteet tarkoittavat Sosterille noin 13 miljoonan
toimintakulujen pienentämistä. Katson, ettei todellisia selvityksiä
näiden säästötoimenpiteiden johdosta ole tehty ja me emme ole
saaneet oikeaa tieto päätöksemme tekoon liittyen. Selvityksessä tulisi
olla tiedot niistä palveluista, joita kaupunki säästöillään tulee
vähentämään tai poistamaan kokonaan. Meillä on vastuu
kuntalaisten terveydenhuollosta, joten on ihmeellistä se, ettei mitään
selvitystä kokonaisuutena kaupungilta ole meille  valtuutetuille
annettu." 

  Kun oli tehty kannatettu esitys asian palauttamisesta uudelleen
valmisteluun, oli asiasta suoritettava äänestys. Suoritetussa
nimenhuutoäänestyksessä asian käsittelyn jatkamisen puolesta
annettiin 31 jaa -ääntä ja asian palauttamisesta uudelleen
valmisteluun puolesta 20 ei-ääntä.

Päätös:  Puheenjohtaja totesi, että kaupunginvaltuusto jatkaa asian käsittelyä.

  Äänestysluettelo liitetään pöytäkirjaan.
  Valtuutetut Lauri Kosonen, Aila Makkonen, Sanna Metsälä, Markku

Nousiainen, Aune Kupiainen, Seija Puputti, Ari Silvennoinen, Olli
Sironen, Tiina Strandén, Eija Stenberg, Ritva Suomalainen, Pekka



Turunen, Markku Valjakka ja Esa Valkonen jättivät pöytäkirjana
merkittäväksi eriävän mielipiteensä.

Päätös:  Kaupunginvaltuusto hyväksyi kaupunginhallituksen esityksen.

Käsittely: Sivistystoimi
  320 Perusopetus ja iltapäivätoiminta, s.74

Valtuutettu Esa Valkonen teki Jussi Koposen, Seija Puputin, Sanna
Metsälän, Ari Oran, Karoliina Laukkasen ja Lea Sairasen
kannattaman esityksen:
" Kohtaan

  Sivistystoimi
  320 Perusopetus ja iltapäivätoiminta
  Strategiset ja toiminnalliset

  Siirretään kohdasta Tavoite 2021 lause: Sivu 74
  Oppilaiden koulupäivän aikainen liikunta lisääntyy edelliseen

lukuvuoteen verrattuna. Kohtaan Mittarit.
  Lisätään kohtaan Tavoite 2021Lause:
  Lisätään ohjattua välitunti liikuntaa

  Perustelu:
  Viimeisimmän Move tutkimuksen mukaan lasten ja nuorten

kestävyyskunto on laskenut huolestuttavan paljon koko Suomessa ja
erityisen paljon Itä- Suomessa. Millä on vääjäämättä tulevaisuudessa
mm. työkyvylle vaikutuksensa:"

Päätös:  Kaupunginvaltuusto hyväksyi Esa Valkosen esityksen yksimielisesti.

Käsittely: 330 Lukiokoulutus s. 78

Päätös:  Kaupunginvaltuusto hyväksyi yksimielisesti s. 78 muutettavan
tekstin: Covid-19 hankehakemuksesta on tullut päätös, avustusta
saatiin 119 385 euroa.

Käsittely: 340 Muu koulutus s.79
Sampsa Kokko teki useiden valtuutettujen kannattaman esityksen:

  "Esitän, että Savonlinnan musiikkiopiston kannatusyhdistys ry:lta
ostettavia musiikin opetuksen oppilaspaikkoja ei vähennetä vuonna
2021, vaan jatketaan vuodelle 2020 vahvistetulla
oppilaspaikkamäärällä ja määrärahatasolla eli säilytetään 247
oppilaspaikkaa (225.300 euroa/v). Kaupunginhallituksen
talousarvioesitykseen lisätään Muun koulutuksen tulosalueelle 15
771 euroa."

Päätös: Kaupunginvaltuusto hyväksyi Sampsa Kokon esityksen



yksimielisesti.

Käsittely:  350 Kulttuuripalvelut s. 82
  Valtuutettu Anja Backman esitti useiden valtuutettujen kannattaman,

että "Lisätään kirjaston aineistomäärärahaan 5000 euroa. Kate
otetaan TA-ylijäämästä."

Päätös:  Kaupunginvaltuusto hyväksyi Anja Backmanin esityksen
yksimielisesti.

Käsittely: Tekninen toimiala
  410 Kunnallistekniset palvelut s. 95

  Valtuutettu Lauri Kosonen teki Merja Mustosen kannattaman
esityksen: "Esitän, että kohtaan “Puistot, leikkikentät ja uimarannat”
lisätään rivi “-Kehitetään nykyisiä ja uusia koirapuistoja asukkaiden
toiveiden pohjalta”

  Kun oli tehty kaupunginhallituksen esityksestä poikkeava kannatettu
esitys, oli suoritettava äänestys. Suoritetussa
nimenhuutoäänestyksessä kaupunginhallituksen esityksen puolesta
annettiin 27 jaa -ääntä ja Lauri Kososen esityksen puolesta 24
ei-ääntä.

Päätös:  Puheenjohtaja totesi kaupunginvaltuuston hyväksyneen
kaupunginhallituksen esityksen.

  Äänestysluettelo liitetään pöytäkirjaan.

Käsittely: Tekninen toimiala
  410 Kunnallistekniset palvelut
  Strategiset ja toiminnalliset tavoitteet

  Valtuutettu Esa Valkonen teki Markku Valjakan ja Jussi Koposen
kannattamat esitykset:

Kohtaan
  Tekninen toimiala
  410 Kunnallistekniset palvelut
  Strategiset ja toiminnalliset tavoitteet

  Muutetaan kohdan 5.1 Tavoite 2021 Sivu  95
  Puistot, leikkikentät ja uimarannat:
  Puistojen perusparannus. Muotoon
  Taajama- alueiden puistojen perusparannus, sekä puistometsien

vesakkojen ja joutopuiden kaataminen.



  Perustelu:
  Taajama- alueiden puistometsät ovat hoitamattoman näköisiä. siellä

on katuneita puita toisia puita vasten, jopa asuinrakennusten
läheisyydessä. Mistä voi olla vaaraa puistometsissä liikkujille.

  Puistometsien siistiminen lisää asumisviihtyisyyttä

Kohtaan
  Tekninen toimiala
  410 Kunnallistekniset palvelut
  Strategiset ja toiminnalliset tavoitteet

  Lisätään kohtaan 5.1 Tavoite 2021 Kevyenliikenteen väylät s.95
  Rakennetaan Mertakadun ja Kämmekänkadun risteyksestä

Kangasvuokontielle  kevyenliikenteen väylä pidennetyllä
porrasaskelmilla kaiteen kanssa.

  Perustelu: Liikenne turvallisuuden parantaminen
  Alueella asuu runsaasti lapsia, kouluikäisiä, työssäkäyviä, vanhuksia

sekä Vaalijalan kuntayhtymän vuokraamassa talossa asuu erityistä
tukea tarvitsevia henkiöitä. Alueella liikkuu myös Touhulan päiväkodin
lapset, kun menevät läheiselle leikkikentällä.

  Pidennetyllä askelma vanhempien ihmisten on helpompi, koska
samalla askelmalla voi ottaa levähdys askeleen.

  Alueelle ei talviaikaan ole turvallista kulkuyhteyttä, koska jalkaisin
liikkujat joutuvat kulkemaan kapealla Kämmekänkadun ajoradalla.

Kohtaan
  Tekninen toimiala
  410 Kunnallistekniset palvelut
  Strategiset ja toiminnalliset tavoitteet

  5.1 Tavoite 2021
  Rakennetaan Tyyneläntieltä Vienankadulle kevyenliikenteen väylä

pidennetyllä porrasaskelmalla kaiteen kanssa.

  Perustelu: Liikenneturvallisuuden parantaminen
  Alueen asukkaat käyttää kevyenliikenteen väylää koulu-, kauppa-,

työmatkoihin.

  Kate: 40 000 euroa kohteesta 8804Toimitilapalv. Rakennukset
  8705 Uusi keskuskeittiö s. 153

Päätös:  Kaupunginvaltuusto hyväksyi Esa Valkosen esitykset yksimielisesti.

Käsittely:  Tekninen toimiala
  420 Maankäyttöpalvelut s. 99



Valtuutettu Lauri Kosonen teki Seija Puputin ja Merja Mustosen
kannattaman muutosesityksen: Esitän, että kohtaan 3.
Ympärivuotinen matkailu-, kulttuuri- ja tapahtumakaupunki,
sarakkeeseen “tavoite 2021”, lisätään teksti:

  "Kehitetään Savonlinnan metsäluontoa vetovoimatekijäksi. Lisätään
kaupungin omistamissa metsissä suojellun pinta-alan määrää, sekä
luovutaan mahdollisuuksien mukaan avohakkuista siirtymällä kohti
jatkuvapeitteistä kasvatusta"

  Kun oli tehty kaupunginhallituksen esityksestä poikkeava kannatettu
esitys, oli suoritettava äänestys. Suoritetussa nimenhuuto
äänestyksessä kaupunginhallituksen esityksen puolesta annettiin 45
jaa -ääntä ja Lauri Kososen esityksen puolesta 5 ei-ääntä.

Päätös:  Puheenjohtaja totesi kaupunginvaltuuston hyväksyneen
kaupunginhallituksen esityksen.

  Äänestysluettelo liitetään pöytäkirjaan.

Käsittely:  Valtuutettu Seppo Kosonen teki Jouni Matilaisen kannattaman
muutosesityksen:

  1. "Sisäjärvien kaavoitukseen Kerimäen pitäjän alueelle vuonna 2021
maankäytön ostopalveluun 50 000 euroa.

  Kate kaupungin saadusta harkinnanvaraisesta avustuksesta."

Kun oli tehty kaupunginhallituksen esityksestä poikkeava kannatettu
esitys, oli suoritettava äänestys. Suoritetussa
nimenhuutoäänestyksessä kaupunginhallituksen esityksen puolesta
annettiin 29 jaa -ääntä ja Seppo Kososen esityksen puolesta 21
ei-ääntä.

  Äänestysluettelo liitetään pöytäkirjaan.

Päätös:  Puheenjohtaja totesi kaupunginvaltuuston hyväksyneen
kaupunginhallituksen esityksen.

Käsittely:  Valtuutettu Seppo Kosonen teki Jouni Matilaisen kannattaman
muutosesityksen:

   "Poikkeamislupamaksu: Lisäys maankäyttökohtaan, rakentamiseen
liittyvistä poikkeamislupamaksuista peritään 1.1.2021-32.12.2022
taksan mukaisesta maksusta 50 %."

  Kun oli tehty kaupunginhallituksen esityksestä poikkeava kannatettu
esitys, oli suoritettava äänestys. Suoritetussa
nimenhuutoäänestyksessä kaupunginhallituksen esityksen puolesta



annettiin  22 jaa -ääntä ja Seppo Kososen esityksen
puolesta 28 ei-ääntä.

Päätös:  Puheenjohtaja totesi kaupunginvaltuuston hyväksyneen Seppo
Kososen esityksen.

  Äänestysluettelo liitetään pöytäkirjaan.

Käsittely:  Investoinnit

s.122
  Valtuutettu Lauri Kosonen teki Jussi Koposen, Seija Puputin ja Aila

Makkosen kannattaman esityksen:
  "Esitän, että osoitetaan 30 000 euroa hyppytornille ja laiturirakenteille

vuodelle 2021."

  Kun oli tehty kaupunginhallituksen esityksestä poikkeava kannatettu
esitys, oli suoritettava äänestys. Suoritetussa
nimenhuutoäänestyksessä kaupunginhallituksen esityksen puolesta
annettiin 39 jaa -ääntä ja Lauri Kososen esityksen puolesta 14
ei-ääntä.

Päätös:  Puheenjohtaja totesi kaupunginvaltuuston hyväksyneen
kaupunginhallituksen esityksen.

  Äänestysluettelo liitetään pöytäkirjaan.

Käsittely:  s. 123
  8320 Museo, kalusto
  Valtuutettu Jonne Tynkkynen esitti, että "Vuodelle 2021 lisätään

investointirahaa 40 000 euroa. Museon asiakastilojen kalusteet.
  Kate: 8705 Uusi keskuskeittiö"

Useiden valtuutettujen kannattaessa esitystä puheenjohtaja
tiedusteli, voidaanko Jonne Tynkkysen esitys hyväksyä
yksimielisesti.

Päätös:  Kaupunginvaltuusto hyväksyi Jonne Tynkkysen esityksen
yksimielisesti.

Käsittely:  s. 129 Suutarniemi

  Valtuutettu Tuukka Suomalainen esitti Harri Luukkasen, Olli Sirosen,
Pekka Laitisen, Matti-Pekka Parkkisen ja Matti Lundeniuksen
kannattamana, että "Suutarniemen investoinnilta poistetaan 700 000
euron ennakkosopimusehto."



  Kun oli tehty kaupunginhallituksen esityksestä poikkeava kannatettu
esitys, oli suoritettava äänestys. Suoritetussa
nimenhuutoäänestyksessä kaupunginhallituksen esityksen puolesta
annettiin 11 jaa -ääntä ja Tuukka Suomalaisen esityksen puolesta 39
ei-ääntä.

Päätös:  Puheenjohtaja totesi kaupunginvaltuuston hyväksyneen Tuukka
Suomalaisen esityksen.

  Äänestysluettelo liitetään pöytäkirjaan.

Käsittely:  s. 136 8640 Tekniset palvelut, kalusto
  Valtuutettu Timo Lajunen teki Matti-Pekka Parkkisen ja Pekka

Laitisen kannattaman esityksen:
  "Kallislahden koululle korvamerkittyjä korjausrahoja on valtuuston

päätöksen vastaisesti vähennetty teklassa 120 000 € ja asian
valmistelussa on viitattu milloin koulun lakkautumiseen ja milloin
etukäteen tehtyihin töihin. Kumpikaan ei pidä paikkaansa joten asia
on virheellisesti valmisteltu.

  Teen muutosesityksen, että sivulla 136 8640/8825
pyöräkaivinkoneen hankinta poistetaan ja raha 120 000 € siirretään
sivulle 143 kohtaan 8803/8850 Kallislahden koulu, jolloin summaksi
tulee yht. 150 000 €. Peruste : esitys on valtuuston päätösten
28.10.19 ja 15.6.20 vastainen ja koulurakennuksesta on vuoden
aikana korjattu vasta n. 15 neliön lattia käyttökiellossa olevasta
tilasta. Korjaustyö on siis pahasti kesken ja se tarvitsee valtuuston
sille jo kerran myöntämät rahat.

  Kaupungissa on runsaasti yksityisiä maansiirtoyrittäjiä, joilta esitettyä
kaivinkonepalvelua voi ostaa ilman varojen sitouttamista
konekalustoon."

  Kun oli tehty kaupunginhallituksen esityksestä poikkeava kannatettu
esitys, oli suoritettava äänestys. Suoritetussa
nimenhuutoäänestyksessä kaupunginhallituksen esityksen puolesta
annettiin  26 jaa -ääntä ja Timo Lajusen esityksen puolesta
24 ei-ääntä.

Päätös:  Puheenjohtaja totesi kaupunginvaltuuston hyväksyneen
kaupunginhallituksen esityksen.

  Äänestysluettelo liitetään pöytäkirjaan.

Käsittely: Sivistystoimen rakennukset, s. 130
  8328 Jalkapallohalli, Tanhuvaara
  Kaupunginjohtaja Janne Laine poistui esteellisenä kokouksesta

tämän asian käsittelyn ajaksi (KuntaL 97 § 1 mom).



Käsittely:  8383 Louhen koulu
  Valtuutettu Lea Sairanen teki Sampsa Kokon kannattaman esityksen:

"Hanke investoinnit 8803 Sivistystoimen investoinnit
  8683 Louhen koulu, Kerimäki
  Tekstiosa: Hankesuunnittelu ja peruskorjaus-teksti poistetaan.
  Tilalle teksti: vuoden 2021 määräraha 100 000€ kohdennetaan

akuutteihin korjaustarpeisiin.
  Määrärahamuutos: Taloussuunnitelmavuosien 2022 ja 2023

määrärahavaraukset poistetaan."

  Kun oli tehty kaupunginhallituksen esityksestä poikkeava kannatettu
esitys, oli suoritettava äänestys. Suoritetussa
nimenhuutoäänestyksessä kaupunginhallituksen esityksen puolesta
annettiin 30 jaa -ääntä ja Lea Sairasen esityksen puolesta 19
ei-ääntä yhden valtuutetun äänestäessä tyhjää.

Päätös:  Puheenjohtaja totesi kaupunginvaltuuston hyväksyneen
kaupunginhallituksen esityksen.

  Äänestysluettelo liitetään pöytäkirjaan.

  Kaupunginvaltuusto piti kokoustauot klo 18.00- 18.06 ja 21.38-21.45

  Kaupunginvaltuuston käsittelyn aikana valtuutettu Karoliina Helander
poistui kokouksesta klo 21.09,

  vs. elinkeinojohtaja Jarmo Häkkinen poistui kokouksesta klo 21.48
  suunnittelija Tuija Kauppinen poistui kokouksesta klo 23.16.

  Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja keskeytti kokouksen klo 23.35 ja
ilmoitti, että kaupunginvaltuusto jatkaa kokousta tiistaina15.12.2020
klo 18.00 sähköisenä kokouksena Teams-yhteydellä.


